
 

 

Zápis z jednání 
Finančního výboru Zastupitelstva Kraje Vysočina č. 8/2013 

konaného dne 29. 10. 2013 
 
Přítomni: 

1. Jiří Kvasnička 7. Miroslav Houška 

2. Jiří Zvolánek 8. František Bradáč 

3. Jaroslav Soukup 9. Jiří Blaţek 

4. Zdeněk Dobrý (předseda) 10. Lukáš Vlček 

5. Milan Plodík 11. Anna Krištofová (tajemnice) 

6. Josef Zahradníček  

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Rudolf Chloupek 3. Tomáš Dufek 

2. Ota Benc (místopředseda)  

 
Hosté: 

1. Vladimír Novotný (náměstek hejtmana) 

2. Eva Janoušková (ředitelka Sekce ekonomiky a podpory) 

3. Soňa Měrtlová (OZ) 

4. Eva Tomášová (OZ) 

5. Hana Strnadová (ODSH) 

 
Návrh programu: 
 

1. Zahájení, schválení programu, kontrola úkolů; 

2. Informace odboru zdravotnictví kraje; 

3. Aktuální informace na úseku financí, rozpočtového hospodaření; 

4. Postup v přípravě rozpočtu Kraje Vysočina na rok 2014; 

5. Informace o projektech EU; 

6. Zpráva o kontokorentním úvěru u Sberbank; 

7. Diskuze a různé; 

8. Závěr.  

 
1. Zahájení, schválení programu, kontrola úkolů 
Zdeněk Dobrý, předseda Finančního výboru Zastupitelstva Kraje Vysočina, přivítal přítomné  
a hosty a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, ţe je výbor usnášeníschopný. 
V programu jednání navrhl změnu pořadí projednání dvou bodů programu.  
Předřazení části bodu č. 3. Aktuální informace na úseku financí, rozpočtového hospodaření, 
(Odvod za porušení rozpočtové kázně – návrh na provedení rozpočtového opatření na kapitole 
Ostatní finanční operace, Ing. Hana Strnadová), před bod č. 2. Informace odboru zdravotnictví 
kraje. 
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Takto upravený program jednání byl 8 hlasy schválen. K zápisu z minulého jednání nebyly 
vzneseny ţádné připomínky.  
Zdeněk Dobrý provedl rekapitulaci stavu řešení úkolů z minulého jednání výboru. 
 
Anna Krištofová podala vysvětlení k dotazu ohledně výsledku hospodaření Diagnostického 
ústavu sociální péče Černovice, který na minulém zasedání vznesl člen výboru Rudolf 
Chloupek. Diagnostický ústav sociální péče Černovice vykázal v 1. pololetí 2013 velký pokles ve 
svém hospodaření oproti pololetí předcházejícího roku. Tento rozdíl vznikl změnou způsobu 
metody účtování. Do roku 2012 zde nebylo účtováno o časovém rozlišení přijímaných dotací  
tzn. ţe celá roční dotace byla zaúčtována do výnosů jednorázově v okamţiku přijetí bez ohledu 
na to, ţe se týkala celého roku. Tím došlo ke zkreslení hospodaření během roku. Od letošního 
roku je účtováno o časovém rozlišení dotací, takţe do výnosů se promítá pouze 1 dvanáctiny 
(nebo příslušné části) dotace. Tím došlo ke zreálnění hospodaření organizace. 
 
Na zasedání se dostavili členové výboru Jiří Kvasnička a František Bradáč. 
 
 
2. Informace odboru zdravotnictví kraje 
Členové finančního výboru obdrţeli s předstihem podkladový materiál. 
 
Soňa Měrtlová informovala o tom, ţe byl členům výboru předloţen přehled pronájmů. Pronájmy 
slouţí jak pro komerční účely, tak pro poskytování zdravotních sluţeb. Dále členové výboru 
obdrţeli vypracovaný materiál - Vazba na zdravotní pojišťovny a vratky. 
 
Jiří Blaţek se vyjádřil k informacím ohledně pronájmů nemocnic. Dále vznesl dotaz na 
hospodaření nemocnic v souvislosti s předloţeným podkladovým materiálem (Vyúčtování od 
zdravotních pojišťoven). 
Vladimír Novotný upřesnil, ţe kaţdý rok se opakuje situace, kdy nemocnice účtují konečné 
vyúčtování finančních prostředků od zdravotních pojišťoven zálohovým způsobem. K tomuto 
vyúčtování dochází s pololetním zpoţděním. Reálný doplatek či nedoplatek je realizován 
v měsíci září. V letošním roce vzhledem k úhradové vyhlášce dostávají nemocnice zálohy niţší 
neţ v loňském roce o 4 % aţ 8 %. Reálný výsledek bude znám aţ v polovině roku 2014. 
 
Lukáš Vlček vznesl dotaz, zda počet výkonů provedených v krajských nemocnicích klesá či 
roste.  
Eva Tomášová odpověděla, ţe podle toho jak je nastavena vyhláška, tak se nemocnice snaţí co 
nejvíce přiblíţit úhradové vyhlášce. To znamená dostat maximální moţné finanční prostředky za 
cenu minimálních nákladů. Kdyţ v letošním roce udělají nemocnice více neţ 95 % případů, tak 
jim vzrostou náklady, ale nedostanou víc finančních prostředků. V současné době se nemocnice 
snaţí chovat částečně trţně. To znamená udělat tolik případů, aby získali co nejvíce finančních 
prostředků, ale zároveň nezvyšovaly náklady. Tato regulace je jak v rámci hospitalizační péče, 
tak v rámci ambulantní péče. Vyhláškou je stanoven limit ošetřených pacientů (unicitních 
rodných čísel) a počet vykázaných bodů. Nemocnice se snaţí plánovat péči tak, aby 
nezatěţovaly nákladově, ale nevrátilo se jim to příjmy. 
 
Lukáš Vlček vznesl dotaz, zda se na některém pracovišti aktuálně řeší akutní nedostatek 
kvalifikované pracovní síly, především dostatečný počet lékařů. Jsou nějaké finanční  
a nefinanční nástroje, kterými je moţno motivovat mladé lékaře, aby pracovali v našich 
nemocnicích a nezůstávali ve velkých městech. 
Soňa Měrtlová odpověděla, ţe co se týká personálního zabezpečení nemocnic, není v současné 
době v ţádné z našich nemocnic havárie ve smyslu nedostatku lékařů. K dotazu ohledně 
motivace lékařů odpověděla, ţe RK přijala usnesením č. 0241/06/2010/RK Pravidla RK pro 
moţnost při přijetí nového absolventa vyplacení náborového příspěvku.  
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Lukáš Vlček vznesl dotaz na to, zda je vhodné to, ţe je to pouze na absolventa. Upozornil na 
stav praktických lékařů ve městech. Bylo by vhodné zváţit rozšíření motivačních nástrojů. 
Soňa Měrtlová odpověděla, ţe co se týká praktických lékařů, přijala RK Pravidla. V případě, ţe 
nastoupí mladý lékař do námi zřizované nemocnice a začne se připravovat na atestaci v oboru 
Všeobecné praktické lékařství, můţe nemocnice poţádat o dotaci ve výši mzdových nákladů 
tohoto lékaře, po dobu, kdy bude zaměstnán v nemocnici. Ve druhé části přípravy na atestaci 
můţe lékař poţádat o návratnou bezúročnou půjčku. Splatnost této půjčky je 5 let po sloţení 
atestace.  
Lukáš Vlček poţádal Soňu Měrtlovou o zaslání těchto Pravidel RK. 
 
Miroslav Houška se dotázal na podstatu jiného chování nemocnic. Uvedl, ţe není pravidlem to, 
ţe v některých letech je všem nemocnicím dopláceno a všechny nemocnice v témţe roce 
vracejí. 
Eva Tomášová odpověděla, ţe to můţe být nastavením záloh, objemem vykázané péče, 
preskripcí a změnami v rozsahu poskytované péče. 
Vladimír Novotný doplnil, ţe to můţe být i tím, co má nemocnice nasmlouváno za výkony. 
Příkladem je Nemocnice Jihlava, která dostala za rok 2012 velký přeplatek, neboť má 
nasmlouvanou specializovanou péči a moţnost preskripce centrových léků. Na základě tohoto 
má Nemocnice Jihlava vyšší příjmy neţ ostatní nemocnice. Ostatní nemocnice také mohou mít 
určitou péči, která pro ten daný rok bude výhodněji hodnocena. 
 
Úkol: Rozeslání Pravidel RK všem členům výboru. 
Odpovědnost: Soňa Měrtlová 
Termín: 26. 11. 2011 
 
Usnesení 043/08/2013/FV 
Finanční výbor Zastupitelstva Kraje Vysočina  
bere na vědomí 
informace odboru zdravotnictví kraje. 
Usnesení bylo přijato 10 hlasy (0 proti, 0 se zdrţelo). 
 
 
3. Aktuální informace na úseku financí, rozpočtového hospodaření 
Členové finančního výboru obdrţeli s předstihem podkladový materiál. 
 
Odvod za porušení rozpočtové kázně – návrh na provedení rozpočtového opatření na kapitole 
Ostatní finanční operace 
Hana Strnadová uvedla, ţe toto rozpočtové opatření je na základě rozhodnutí Regionální rady 
regionu soudrţnosti Jihovýchod. Tento úřad sdělil, ţe Kraj Vysočina porušil u některých projektů 
podmínky poskytnutí dotace spočívající v neoprávněném rozdělení předmětu veřejných 
zakázek. Jedná se především o veřejné zakázky malého rozsahu (zabezpečení technického 
dozoru, zabezpečení autorského dozoru, zpracování projektové dokumentace, atd.). Hana 
Strnadová objasnila systém zadávání zakázek do roku 2010. S jinou myšlenkou výkladu dělení 
zakázek přišla kontrola Evropského účetního dvora. Ohledně veřejných zakázek byl učiněn 
dotaz na Úřad pro ochranu hospodářské soutěţe (ÚOHS). 
V tuto chvíli je určitý koncensus mezi Úřadem Regionální rady regionu soudrţnosti Jihovýchod  
a samosprávou o vrácení finančních prostředků za zakázky malého rozsahu. Vrácené finanční 
prostředky budou zpětně vyuţity do dopravní infrastruktury. Od roku 2012 malé zakázky nejsou 
zahrnovány do způsobilých výdajů. Ohledně dělení zakázek budě vznesen nový dotaz na 
ministerstvo pro místní rozvoj. 
 
Vladimír Novotný informoval, ţe proběhla velká diskuze o tom, zda se soudit. Bylo rozhodnuto, 
ţe finanční prostředky budou vráceny Regionální radě regionu soudrţnosti Jihovýchod, a zpětně 
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budou načerpány na další stavební projekty. Dne 29. 10. 2013 přijala RK na základě tohoto 
rozhodnutí usnesení a doporučila je ZK. 
 
Jiří Blaţek vznesl dotaz na to, ţe ÚOHS v září roku 2011 přijal stanovisko, ţe u nás nebude 
aplikováno stanovisko Evropského účetního dvora. 
Hana Strnadová odpověděla, ţe Úřad Regionální rady stále bere v úvahu výklad Evropského 
účetního dvora. Vyjádření ÚOHS nebylo jednoznačné, je to věc výkladu. 
Vladimír Novotný doplnil, ţe kontrolní orgány Úřadu Regionální rady trvaly na tomto výkladu,  
a proto se Regionální rada rozhodla, ţe budou jednotlivé rady postupovat tímto způsobem. 
 
Usnesení 042/08/2013/FV 
Finanční výbor Zastupitelstva Kraje Vysočina  
doporučuje 
zastupitelstvu kraje 

 vzít na vědomí odvod ve výši ve výši 16 239 542 Kč dle materiálu RK-35-2013-xx, př.1. 

 schválit rozpočtové opatření spočívající ve zvýšení kapitoly Ostatní finanční operace,  
§ 6409 Ostatní činnosti jinde nezařazené o částku 16 239 550 Kč při současném sníţení 
kapitoly Rezerva a rozvoj kraje, § 6409 Ostatní činnosti jinde nezařazené, poloţky 
Nespecifikovaná rezerva o částku 16 239 550 KČ související s odvodem do rozpočtu 
Regionální rady regionu soudrţnosti Jihovýchod  dle materiálu RK-35-2013-xx, př.1. 

Usnesení bylo přijato 10 hlasy (0 proti, 0 se zdrţelo). 
 
 
Finanční příspěvky na hospodaření v lesích dle Zásad z rozpočtu Kraje Vysočina – návrh na 
provedení rozpočtového opatření na kapitole Zemědělství 
Anna Krištofová informovala, ţe se jedná o vyřízení ţádostí o poskytnutí finančních příspěvků 
na hospodaření v lesích podle Zásad z rozpočtu kraje. V posledních letech přichází více ţádostí, 
neţ je finančních prostředků. Schválené finanční prostředky v Rozpočtu Kraje Vysočina na rok 
2013, na kapitole Zemědělství činily 22 mil. Kč, a tímto rozpočtovým opatřením se 4 mil. Kč 
přidávají. 
 
Usnesení 044/08/2013/FV 
Finanční výbor Zastupitelstva Kraje Vysočina  
doporučuje 
zastupitelstvu kraje 

 schválit rozpočtové opatření spočívající ve zvýšení kapitoly Zemědělství, § 1031 Pěstební 
činnost o částku 4 000 000 Kč při současném sníţení kapitoly Rezerva a rozvoj kraje, § 6409 
Ostatní činnosti jinde nezařazené, poloţky Nespecifikovaná rezerva o částku 4 000 000 Kč; 

 vyhradit si rozhodnout poskytnout či neposkytnout navrţené dotace ţadatelům v souladu se 
„Zásadami Zastupitelstva kraje Vysočina pro poskytování finančních příspěvků na 
hospodaření v lesích v kraji Vysočina pro období 2007 - 2013 z rozpočtu kraje Vysočina 
a způsobu kontroly jejich vyuţití“ ve znění Dodatku č. 1, 2, 3, 4, 5,6 a 7, u kterých je výše 
částky do 200 000 Kč; 

 rozhodnout poskytnout dotace z kapitoly Zemědělství v souladu se „Zásadami Zastupitelstva 
kraje Vysočina pro poskytování finančních příspěvků na hospodaření v lesích v kraji 
Vysočina pro období 2007 - 2013 z rozpočtu kraje Vysočina a způsobu kontroly jejich vyuţití“ 
ve znění Dodatku č. 1, 2, 3, 4, 5, 6 a 7 ţadatelům uvedeným v materiálu RK-35-2013-xx, př. 
1; 

 rozhodnout neposkytnout dotace z kapitoly Zemědělství v souladu se „Zásadami 
Zastupitelstva kraje Vysočina pro poskytování finančních příspěvků na hospodaření v lesích 
v kraji Vysočina pro období 2007 - 2013 z rozpočtu kraje Vysočina a způsobu kontroly jejich 
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vyuţití“ ve znění Dodatku č. 1, 2, 3, 4, 5, 6 a 7, ţadatelům uvedeným v materiálu  
RK-35-2013-xx, př. 2. 

Usnesení bylo přijato 10 hlasy (0 proti, 0 se zdrţelo). 
 
 
Návrh na dofinancování nestátních neziskových organizací poskytujících sociální služby v Kraji 
Vysočina pro kalendářní rok 2013 a návrh na rozpočtové opatření na kapitole Sociální věci 
Anna Krištofová informovala, ţe se jedná o zvýšení kapitoly Sociální věci pro účely nestátních 
neziskových organizací působících v sociální oblasti. Toto se netýká příspěvkových organizací 
kraje. Lukáš Vlček vznesl dotaz na to, jakým způsobem byl proveden výběr organizací. 
Anna Krištofová uvedla, ţe se jedná o organizace, u kterých došlo ke sníţení dotace z MPSV, 
nebo organizace rozšiřující své kapacity. 
Vladimír Novotný upřesnil, ţe výběr probíhal na základě podaných ţádostí. 
 
Usnesení 045/08/2013/FV 
Finanční výbor Zastupitelstva Kraje Vysočina  
doporučuje 
zastupitelstvu kraje: 

 schválit rozpočtové opatření spočívající ve zvýšení kapitoly Sociální věci o částku 6 029 000 
Kč při současném sníţení kapitoly Rezerva a rozvoj kraje, § 6409 – Ostatní činnosti j. n., 
poloţky Nespecifikovaná rezerva o částku 6 029 000 Kč dle materiálu RK-35-2013-xx, př. 1;  

 rozhodnout poskytnout dotaci z kapitoly Sociální věci v celkové výši 6 029 000 Kč pro 
poskytovatele sociálních sluţeb dle materiálu RK-35-2013-xx, př. 1; 

 schválit vzorovou smlouvu o poskytnutí dotace dle materiálu RK-35-2013-xx, př. 2; 
Usnesení bylo přijato 10 hlasy (0 proti, 0 se zdrţelo). 
 
 
Aktuální informace na úseku financí 
Anna Krištofová okomentovala předloţené podkladové materiály. 
K vývoji daňových příjmů uvedla, ţe podkladový materiál zobrazuje vývoj daňových příjmů za 
deset měsíců roku 2013. Ve sledovaném období jsou daňové příjmy o 222 mil. Kč vyšší neţ 
alikvotní plnění z plánovaného rozpočtu na rok 2013. Plnění daňových příjmů je za toto období  
o 20 mil. Kč vyšší neţ za stejné období roku 2012.  
 
U přehledu rozpočtových opatření poţádal Miroslav Houška o specifikaci rozpočtového opatření 
č. 306 – Zvýšení příspěvku na provoz pro Nemocnici HB (123,5 tis. Kč), Nemocnici JI (164,7 tis. 
Kč), Nemocnici NMnM (82,4 tis. Kč), Nemocnici PE (82,4 tis. Kč), Nemocnici TR (94,7 tis. Kč)  
a pro ZZS Kraje Vysočina (52,3 tis. Kč) na krytí odměn zaměstnanců ICT oddělení poskytnuté 
za aktivní účast při realizaci projektů koncepce eHealth od roku 2009. 
č. 313 - Zvýšení příspěvku na provoz a dotace na investice pro Nemocnici HB (646,5 tis. Kč), 
Nemocnici JI (812,1 tis. Kč), Nemocnici PE (396,7 tis. Kč), Nemocnici NMnM (523,9 tis. Kč)  
a pro Nemocnici TR (620,8 Tis. Kč) na krytí neinvestičních a investičních způsobilých nákladů 
projektu „Modernizace datových center a ICT oddělení nemocnic Kraje Vysočina“. 
 
Vladimír Novotný okomentoval rozpočtové opatření č. 306. Toto rozpočtové opatření zahrnuje 
odměny pro zaměstnance ICT, kteří se aktivně podíleli na zavádění nových informačních 
systémů v nemocnicích a ZZS KV. 
 
Úkol: Zaslat Miroslavu Houškovi specifikaci rozpočtového opatření č. 313. 
Odpovědnost: tajemnice, koordinátorka 
Termín: 26. 11. 2011 
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Usnesení 046/08/2013/FV 
Finanční výbor Zastupitelstva Kraje Vysočina  
bere na vědomí 
aktuální informace na úseku financí a rozpočtového hospodaření za dané období. 
Usnesení bylo přijato 10 hlasy (0 proti, 0 se zdrţelo). 
 
 
4. Postup v přípravě rozpočtu Kraje Vysočina na rok 2014 
Členové finančního výboru obdrţeli s předstihem podkladové materiály: 
 
Anna Krištofová uvedla, ţe rozpočet byl připravován na základě schválených Zásad pro 
sestavování rozpočtu Kraje Vysočina na rok 2014 a dle Harmonogramu pro projednávání 
rozpočtu Kraje Vysočina na rok 2014. V současnosti je zpracována pracovní verze Návrhu 
rozpočtu Kraje Vysočina na rok 2014. Dne 12. listopadu 2013 se uskuteční po ukončení 
zasedání zastupitelstva kraje seminář k návrhu rozpočtu Kraje Vysočina na rok 2014. Na 
prosincovém zasedání zastupitelstva kraje by měl být návrh rozpočtu Kraje Vysočina na rok 
2013 předloţen ke schválení. 
Zdroje rozpočtu: 
Daňové příjmy – index 101 %. 
Nedaňové příjmy – index 107 %, odbor informatiky uzavřel smlouvu na „Rozšíření datového 
skladu Kraje Vysočina“. 
Neinvestiční přijaté transfery – index 100 %, jedná se o platy pedagogických a nepedagogických 
pracovníků ve školách zřizovaných krajem a obcemi. 
Souhrnný dotační vztah – index 100 %, jedná se o příspěvek na přenesený výkon státní správy. 
Kapitálové příjmy – index 52 %, příjmy z prodeje pozemků a ostatních nemovitostí. 
Investiční přijaté transfery – index 95 %. 
Kapitola evropské projekty – index 100 %, přijaté úroky z účtů. 
 
Výdaje rozpočtu: 
Kapitola Zemědělství – index 100 %. 
Kapitola Školství, mládeţe a sportu – index 100 %. 
Kapitola Kultura – index 98 %, pokles způsoben tím, ţe v roce 2013 byla poskytnuta mimořádná 
dotace. 
Kapitola Zdravotnictví – index 100 %. 
Kapitola Ţivotní prostředí – index 109 %. 
Kapitola Územní plánování – index 50 %, pokles způsoben niţším počtem ţádostí od obcí, 
všechny ţádosti budou vykryty, nedošlo ke krácení dotací pro obce. 
Kapitola Doprava – index 103 %, z přebytků hospodaření 2013 se předpokládá posílení této 
kapitoly, a to zejména v oblasti přílohy D2. 
Kapitola Sociální věci – index 90 %, pokles způsoben tím, ţe v roce 2013 byla poskytnuta 
mimořádná dotace. 
Kapitola Poţární ochrana a IZS – index 98 %. 
Kapitola Zastupitelstvo kraje – index 100 %. 
Kapitola Krajský úřad – index 102 %, nárůst vyplývá ze schváleného navýšení počtu pracovníků. 
Kapitola Regionální rozvoj – index 102 %. 
Kapitola Nemovitý majetek – index 95 %. 
Kapitola Informatika – index 100 %. 
Ostatní finanční operace – index 100 %. 
Rezerva a rozvoj kraje – index 100 %, 

- Nespecifikovaná rezerva – 100 mil. Kč; 
- Péče o lidské zdroje a majetek kraje – 45 mil. Kč; 
- Strategické a koncepční materiály – 5 mil. Kč. 

Evropské projekty – index 108 %. 
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Anna Krištofová uvedla, ţe při sestavování rozpočtu je snaha, aby u všech kapitol (kromě 
kapitoly Evropské projekty) bylo saldo zdrojů a výdajů nulové. Kapitola Evropské projekty, bude 
financována pouţitím Fondu strategických rezerv, nebo případně pouţitím kontokorentního 
úvěru. 
 
Vladimír Novotný informoval o tom, ţe bylo nad návrhem rozpočtu zahájeno jednání 
s jednotlivými politickými kluby. Politickým klubům bude rozeslán návrh rozpočtu včetně příloh: 
evropské projekty, majetkové akce a akce v odvětví dopravy – projekty plánované na rok 2014. 
Z přebytku hospodaření za rok 2013 bude poţadováno navýšení finančních prostředků na 
dopravní infrastrukturu.  
Návrh rozpočtu by měl být předloţen a schválen na prosincovém zasedání ZK dne 10. 12. 2013. 
 
Usnesení 047/08/2013/FV 
Finanční výbor Zastupitelstva Kraje Vysočina  
bere na vědomí 
postup v přípravě rozpočtu Kraje Vysočina na rok 2014. 
Usnesení bylo přijato 10 hlasy (0 proti, 0 se zdrţelo). 
 
 
5. Informace o projektech EU 
Členové finančního výboru obdrţeli s předstihem podkladové materiály: 

- Projekty EU k 30. 9. 2013 – nedokončené a plánované. 
 
Anna Krištofová okomentovala předloţený materiál. Materiál obsahuje i plánované projekty, 
které jsou obsahem kapitoly Evropské projekty v návrhu rozpočtu na rok 2014. 
 
Usnesení 048/08/2013/FV 
Finanční výbor Zastupitelstva Kraje Vysočina  
bere na vědomí 
informace o projektech EU. 
Usnesení bylo přijato 10 hlasy (0 proti, 0 se zdrţelo). 
 
 
6. Zpráva o kontokorentním úvěru u Sberbank 
Členové finančního výboru obdrţeli s předstihem podkladové materiály. 
 
Anna Krištofová uvedla, ţe Kraj Vysočina má se Sberbank a.s. (dříve Volksbank), jejímţ 
prostřednictvím realizuje svoje platby, uzavřenou smlouvu o moţnosti čerpat kontokorentní úvěr 
aţ do výše 1 mld. Kč. Moţnost čerpat tento úvěr je především svázána s financováním  
a předfinancováním evropských projektů. 
Zůstatek kontokorentního úvěru k 1. 1. 2013 (tedy nesplacená částka tohoto úvěru) byl 
41 580 303,55 Kč. Ke dni 22. 10. 2013 činí nesplacená částka 134 358 932,77 Kč. 
Vzhledem k výhodnému úročení byl v průběhu roku 2013 úvěr čerpán na realizované projekty 
spolufinancované z evropských fondů. Příjem z dotací z ukončených realizovaných projektů byl 
směrován do Fondu strategických rezerv (nikoli tedy na splácení úvěru). Kontokorentní úvěr je 
úročen sazbou 3M PRIBOR. Protoţe však zůstatek kontokorentního účtu je sčítán s kladnými 
zůstatky běţných účtů kraje a součet těchto účtů je vţdy vyšší neţ nesplacený kontokorent, 
debetní úroky nejsou hrazeny. 
 
Vladimír Novotný sdělil, ţe se předpokládá další jednání s  představiteli Evropské Investiční 
Banky o moţnostech na příští plánovací období. 
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Usnesení 049/08/2013/FV 
Finanční výbor Zastupitelstva Kraje Vysočina  
bere na vědomí 
zprávu o kontokorentním úvěru u Sberbank. 
Usnesení bylo přijato 10 hlasy (0 proti, 0 se zdrţelo). 
 
 
7. Diskuse a různé 
Zdeněk Dobrý podal návrh na změnu termínu příštího zasedání finančního výboru. 
Termín příštího zasedání byl stanoven na úterý 26. listopadu 2013, od 15.00 hodin. 
 
 
8. Závěr 
Předseda poděkoval přítomným za aktivní účast a ukončil jednání. 
 
 
 
PhDr. Zdeněk Dobrý 
předseda Finančního výboru Zastupitelstva Kraje Vysočina 
 
 
 

Ing. Anna Krištofová 

tajemnice Finančního výboru Zastupitelstva Kraje Vysočina 
 

Zpracovala a zapsala Lenka Matysová dne 5. 11. 2013.  


